
Årsmötesprotokoll  Söderbärke kyrkbåtsförening 2018-03-19 kl 18

Plats: Söderbärke församlingshem

Närvarande: Nils-Olov Olsson, Charlotta Wähner, Emma Eriksdotter,               
Lars Annermann, Erik Johansson, Anders Söderholm, Kerstin Ernebrink,            
Ulf Nordfeldt, Göran Bäcklund, Bengt-Göran Norbäck, Jan Norlén, Kjell 
Eriksson, Gunilla Eriksson, Arne Eriksson, Ulf Hugó, Lennart Stålberg, Olle 
Stenmark.

1. Föreningens ordförande förklarar mötet öppnat.                                           
2. Nils-Olov Olsson och Charlotta Wähner valdes till ordförande respektive 

sekreterare för mötet. 
3. Röstlängd fastställdes enligt stadgarna.
4. Emma Eriksdotter valdes till rösträknare och att justera protokollet.
5. Mötets utlysning godkändes.
6. Dagordningen godkändes.
7. a. Verksamhetsberättelsen lästes upp och godkändes.(bilaga 1)

b. Styrelsens förvaltningsberättelse (balans- och resultaträkning) för förra 
året redovisades av kassören och godkändes av mötet.(bilaga 2)

8. Revisorernas berättelse lästes upp. Inga anmärkningar fanns och 
ansvarsfrihet för styrelsen rekommenderades.

9. Styrelsen beviljades ansvarsfrihet.
10.Medlemsavgifterna för år 2019 fastställdes till samma nivå som tidigare. 

100kr/medlem och 150 kr för familj. (bilaga 3)
11. Verksamhetsplanen fastställdes. (bilaga 4).
12. Till ordförande på 1 år valdes Nils-Olov Olsson.
13.Övriga val till styrelsen: Kerstin Ernebrink valdes som ordinarie på 2 år 

och Ulf Hugó valdes som suppleant 1år.
14.Omval av revisorerna Boris Norrlen och Erik Johansson samt suppleant 

Ulf Nordfeldt.
15. Till valberedning omvaldes Anders Söderholm och Göran Bäcklund.
16.Inga förslag eller motioner inlämnade till årsmötet.
17. Övriga frågor

- Arkivering. Styrelsen undersöker var föreningen kan ha sitt arkiv.
- Tävlingsrodd på Möljan. Ett vandringspris är under tillverkning. 

Intresse finns för flera lag till årets tävling. Startavgift 60kr/deltagare
Arbetsgruppen består av Lars Annermann, Tommy Bergström, Ulf 
Hugó och Gunilla Eriksson



- Besök i Leksand.  26/5 erbjuder föreningen medlemmarna en utflykt 
till Brudpiga för att prova på småbåtarna där. Beslut om köp är ej ännu
fattat. 

- Önskemål om att föreningen tar kontakt med skolor eller 
ferieverksamhet finns.

- Arbetsgruppen som arbetar med båtar och båthus ska fylla i en 
aktivitetsrapport för ABF. Det handlar om tillfällen då de arbetar minst
tre timmar och tre personer.

- Ordföranden tackade Kjell Eriksson med en blomma som tack för 
tiden i styrelsen. 

18.Mötet avslutades av ordföranden.

Vid pennan: Charlotta Wähner

Justeras av Emma Eriksdotter


